

Møte:	Møte 03 akt D - 09 Bildediagnostikk og kardiologisk intervensjon - Nye Aker	Prosjekt:	Nye Aker og Nye Rikshospitalet
Saknr:	123130	Dok.dato:	30.05.2022
Møtedato:	14.03.21 / start kl. 12.30 – 15.30	Sted:	Forskningsparken, Møterom: Hagen 2
Referent:	Ellinor Festø Bilet	Neste møte:	Uke 36/37 – egen innkalling fra OUS

Deltakere/mottakere:

Navn	Funksjon	Organisasjon	Tilstede
Johan Castberg Hellund	Gruppeleder	OUS	x
Marie E. V. Fjeldstad	Fagperson	OUS	x
Gøril Meland	Fagperson	OUS	x
Karl Kristian Møller-Storvoll	Fagperson	OUS	x
Ole Jørgen Grøtta	Fagperson	OUS	x
Karen Granheim	Fagperson	OUS	x
Paul Vanberg	Fagperson	OUS	
Kjell Tangen	Fagperson	OUS	x
Nils Einar Wilhelmsen	Fagperson	OUS	
Heidi Jørgensen	Fagperson	OUS	x
Irena Saphazidis	Fagperson	OUS	
Hilde Aarseth	Fagperson	OUS	x
Trude Sjøholt-Hawkins	Verneombud	OUS	x
Annette C B Lillemoen	Tillitsvalgt	OUS	x
Øyvind Bjørklund Pettersen	Tillitsvalgt	OUS	
Cathrine Johansen	Tillitsvalgt	OUS	
Eli Benedikte Skorpen	Tillitsvalgt	OUS	x
Anne Mette Hompland	Fagperson hygiene	OUS	x
Trine Bråten	Fagperson	OUS	x

Else Riise	Fagperson	OUS	X
Eivind Marigår	Fagperson logistikk	OUS	X
Arne Thormod Myklebust	Fagkoordinator	Nye OUS	X
Per Oddvar Synnes	Prosjektverneombud	Nye OUS	X
Ingeborg Sand	Fasilitator	HSØ PO	X
Ellinor Festø Bilet	Referent	HSØ PO	X
Sigrid Rossebø Hansen	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X
Bjørn Tore Mølsæter	Rådgiver utstyr	Prosjekteringsgruppen	X
Live Thorsen Næss	Arkitekt	Prosjekteringsgruppen	X

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
03.00		<p>Velkommen og agenda for dagens møte</p> <p>Møtet er det tredje i en serie på fire i hovedaktivitet D, som skal gå til høsten 2022 og ivareta medvirkning i gruppe 09 Bildediagnostikk og kardiologisk intervensjon.</p> <p>Gruppen skal vurdere utforming av funksjonsområdet, herunder:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Plassering i bygget • Sikre at alle rommene i funksjonene er riktig plassert med hensyn på arbeidsprosesser og flyt for pasienter, ansatte og varer • Gjennomgang av konsepter og hovedprinsipper for funksjonsområdet <p>MERK at innredning og funksjonskrav for unike rom skal foregå i detaljprosjekt.</p> <p>Agenda</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte D2 	Info		

Nr. (møtenr. punkt nr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		2. Gjennomgang av utsendt materiale 3. Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2 4. Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring 1. Veien videre			
03.01		Godkjenning av referat fra medvirkningsmøte Referat godkjent	Info		
03.02		Gjennomgang av utsendt materiale ARK presenterte tegninger med overordnet funksjonsplassering. Endringer fra forrige møteserie fremkommer av presentasjonen. Gruppeleder presenterte deretter utkast bearbeidet av gruppen på forhånd. Skissene ettersendes sammen med tilbakemeldingene. Innspill som ble fremhevet av medvirkningsgruppen er gjengitt i egne punkter nedenfor:			
03.02.01		Innledning Gruppeleder innledet og informerte om følgende programavklaringer i forbindelse med bildediagnostikk: <ol style="list-style-type: none"> Intern omdisponering i OUS av arealer til bildediagnostikk: Anslått i medvirkningsmøtet til 129 kvm økning av areal til bildediagnostikk. Saken er mottatt og til behandling hos HSØ PO. Saknr 121033: Programavklaring 21- omfordeling av bildemodaliteter mellom Nye Aker og Nye RH: Saken er mottatt og til behandling hos HSØ PO. 	HSØ PO HSØ PO		

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		Gruppen ønsker at innspill til intern omdisponering i OUS av arealer til bildediagnostikk (sak 1 ovenfor) oppgis i forprosjektrapporten. Fagkoordinator tar det videre med programleder.	Fagkoordinator		
03.02.02		Lagringsplass til PCI, pacemaker og intervensjon Det er behov for mer lagerplass til PCI, pacemaker og intervensjon. ARK ser på hvordan plassering av lager kan benyttes til dette formålet, som gjennomgås i neste medvirkningsmøte.	ARK	29.08.2022	Åpen
03.02.03		Konvensjonell røntgen, ultralyd og vaktbase På grunn av nærhet til vaktrom er det ønskelig med forskyvning av rom tilhørende generell røntgen. <ul style="list-style-type: none"> - Det er ønskelig at det plasseres et arbeidsrom for to personer mellom rom 09.01.946 og 09.01.045 Manøverrom. Rom 09.01.047 Granskning ønskes derfor flyttet ut av rekken. - Dagslys til rom tilhørende vaktbasen (09.01.054 og 09.01.075) bør utbedres. - Det er ønskelig med kvadratiske laboratorier og inntransport direkte fra korridor for enklere inntransport av seng. - Det er ønskelig at rom 09.01.037 tilrettelegges for multifunksjonsrøntgen. 	ARK	29.08.2022	Åpen
	09.01.037		HSØ PO	29.08.2022	Åpen
03.02.04		Toaletter Personal- og pasienttoaletter er foreløpig plassert i skisser. Toaletter skal gjennomgås og kvalitetssikres, både plassering og antall, overordnet i forbindelse bl.a. av gjennomgang med arbeidstilsynet.	Info		
03.02.05		CT og intervensjon			

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
	09.01.003 /09.01.004 80.06.042	<ul style="list-style-type: none"> - Gruppene mener at plassering av arbeidsrom 09.01.077 Arbeidsrom tverrfaglig og 09.01.066 Manøverrom sammen er en god løsning. - Gruppen ønsker at rom 09.01.003 og 09.01.004 Laboratorium CT økes til 50 kvm for å tilrettelegge for intervensjon og anestesi. - Det er ønskelig at manøverrommene økes fra 2 til 3 plasser. - Gruppen stiller spørsmål ved korridorbredden til 80.06.042. det vil foregå både person- og sengetransport i denne korridoren. - Mulighet for felles teknisk rom for CT bør ses på. Kabellengde til/fra laboratorium CT kvalitetssikres dersom dette blir en løsning. - Det er ønskelig med venteplass for seng til CT. Intervensjon har færre sengeleggende pasienter per dag enn CT og trenger ikke egen sengeoppstillingsplass. 	Fagkoordinator RUT ARK	 29.08.2022 29.08.2022	Åpen Åpen Åpen
03.02.06	09.01.087	Møte demonstrasjon Rom 09.01.087 Møte, demonstrasjon er sentralt plassert i avdelingen. OUS bør se på personflyt og hvor demonstrasjonsmøter bør gjennomføres.	Fagkoordinator		Åpen
03.02.07		Håndvask/servant Smittevern ønsker generelt ikke håndvask inne på manøverrom. Standardrom for manøverrom (SRF.093.00, SRF.039.01 og SRF.093.08) har derfor ikke servant. Det er servant på standardrom laboratorium ultralyd (SRF.085.50), gjennomlysning (SRF.085.16) og CT (SRF.085.09), men ikke på laboratorium intervensjon (SRF.085.44) eller generell røntgen (SRF.085.14)	Info		
03.02.08		Rørpost	Gruppeleder	08.06.2022	Åpen

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		Rørpost kan for eksempel benyttes til å sende blodprøver til analyse. Gruppen gir en omforent tilbakemelding på behov og plassering for rørpost.			
03.02.09		<p>Arealer til anestesistøtte</p> <p>Barn skal til Rikshospitalet for bildediagnostiske undersøkelser, men det er et økende behov for anestesi også for voksne. OUS arbeider med å kartlegge areal for å dekke dette behovet på Nye Aker. Plassering, utforming og sambruk av areal mellom funksjonsområder bør ses på sammen med gruppen. For eksempel bør det kartlegges om areal for anestesi kan benyttes både av pacemaker og poliklinikkene.</p> <p>Fagkoordinator bistår med koordinering på tvers av medvirkningsgruppene.</p>	Fagkoordinator	08.06.2022	Åpen
03.02.10	09.02.009	<p>PCI og pacemaker (PM)</p> <p>Prosjektet ønsker innspill til utforming og funksjon i rom observasjon/overvåkingsareal (rom 09.02.009).</p> <p>Gruppeleder gikk gjennom innspill til skissene:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Observasjonsrom 09.02.009 er vist med 6 plasser i utsendt skisse. Ifølge fagkoordinator er rommet tiltenkt pasienter som skal hjem etter undersøkelse/behandling. I eksisterende bygg er det 6 plasser til 3 PCI-laber. 09.02.009 skal i tillegg til PCI dekke pasienter til PM. Gruppen mener derfor at arealet bør økes og utformes annerledes. OUS ønsker å se på mulighet for å flytte areal fra PO eller flytte pasienter opp. - Sengeoppstillingsplasser er ikke avklart og se på i neste medvirkningsmøte. - Det er behov for mer lagerplass til utstyr som benyttes til PCI, pacemaker og intervensjon. Det gjelder lagring av engangsutstyr/forbruksmateriell og 	Fagkoordinator	08.06.2022	Åpen
				29.08.2022	Åpen

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<p>utpakking av disse. I dag bestilles dette utstyret direkte fra leverandørene. Det bør avklare om dette kan løses med felles lager innenfor romprogrammet.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Det er dagslys til manøverrom, noe som ikke er løst for denne funksjonen. - Gruppen mener at 09.02.013 Pause møte er for lite i forhold til hvor mange som vil jobbe innenfor funksjonen. Gruppen mener at normen er 1,2m per person. 	<p>Nye OUS / HSØ PO</p> <p>ARK Nye OUS / HSØ PO</p>	29.08.2022	Åpen Åpen
03.02.11		<p>Høysikkerhetsisolat</p> <p>Medvirkningsgruppe 27 Høysikkerhetsisolater & infeksjonsmedisinsk døgnområde har gitt tilbakemelding om at vil benytte mobil røntgen og c-bue til sine pasienter. Isolerte pasienter skal ikke flyttes ut av isolatene for bildediagnostiske undersøkelser.</p>	Info		
03.02.12		<p>MR</p> <p>Gruppens innspill til skissene:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Det er ønskelig at ARK i møte 4D viser skisse med av utsikt fra MR-området mot bygg 60. - Gruppen ønsker informasjon om deltakelse fra OUS i dialogmøter med leverandørene. Fagkoordinator informerer internt. - Gruppen ønsker at utgang for rømning flyttes slik at arealet kan benyttes som funksjonsareal. - Det er ønskelig at PG ser på mulighet for helhetlig løsning for tørrskodd kommunikasjon mellom MR og bygg 60. - Inntransportplan er vist som forenklet prinsipp, og vil detaljeres videre i neste fase. 	<p>ARK</p> <p>Fagkoordinator</p> <p>ARK</p>	29.08.2022 29.08.2022	Åpen Åpen Åpen

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		<ul style="list-style-type: none"> - Gruppen mener at utvidelsesmuligheten for MR ikke dekker behovet som vil komme. - Det er ikke ønskelig med to korridorer inn i arealet. ARK ser på løsning for en korridor inn mot MR-funksjonen. - Det ser ønskelig å skille mellom venteplass for seng og polikliniske ventende. Det bør være et venteareal med WC ved ankomst til funksjonen. - Det bør ses på mulighet for å samle toaletter og omklodning. - Gruppen ønsker å skråstille dører inn til lab for å lette inntransport av seng. - Forberedelse anestesi og forberedelse bildediagnostikk har ulik funksjon og utforming. - Gruppen gir tilbakemelding på om et laboratorium tilrettelegges for intervensjon, og hva dette innebærer. 	<p>ARK</p> <p>Gruppeleder</p>	<p>29.08.2022</p> <p>08.06.2022</p>	<p>Åpen</p> <p>Åpen</p>
03.02.13		<p>Innspill til bildediagnostikk i akuttmottaket</p> <p>Programavklaring for å få på plass CT nr. 2 til i akuttmottaket pågår, jf. Punkt 03.02.01.</p> <p>Gruppen kommer tilbake med innspill til plassering av ultralyd, og koordinerer innspillet med medvirkningsgruppe 3 <i>Akuttfunksjoner</i>. Fagkoordinator bistår med koordinering mellom gruppene.</p>	Gruppeleder	08.06.2022	Åpen
03.03		<p>Gjennomgå gjenstående punkter fra referatet og tilbakemeldingene D2</p> <p>Gjenstående punkter og endringer fra forrige møte ble gjennomgått i løpet av møtet, jf. utsendt materiale.</p>	Info		
03.04		<p>Oppsummering og aksjonspunkter til avklaring</p> <p>Alle parter starter omgående med arbeid med innspill fra møtet, som forberedelse til neste møte.</p>			

Nr. (møtenr. punktnr)	Evt. romfnr.	Beskrivelse – aksjon:	Ansvar:	Frist:	Status:
		OUS sender omforente tilbakemeldinger via gruppeleder til fagkoordinator Nye OUS innen 8. juni kl. 12:00.	Gruppeleder	08.06.2022	Åpen
03.05		<p>Veien videre</p> <p>Etter møteserie 8 (D3) i medvirkningsprosessen i forprosjektet vil tilbakemelding vurderes og oppdateres/implementeres i materiale til D4 som tidligere.</p> <p>Forprosjektrapporten ferdigstilles til uke 37. Deretter vil forprosjektrapporten sendes til behandling i prosjektstyret for Nye Aker og Nye Rikshospital, styret i Oslo universitetssykehus og styret i Helse Sør-Øst. Beslutning (B4) er planlagt i styret i Helse Sør-Øst RHF innen utgangen av 2022.</p> <p>Samtidig med at forprosjektrapporten ferdigstilles utvikles løsninger videre, som del av medvirkningsprosessen og avsluttes i aktivitet D (møte D3 og D4).</p> <p>Dette betyr at det kan være ulikt nivå på illustrasjoner og skisser i forprosjektrapporten og det materiale som legges frem i møte D4.</p> <p>Innspill og tilbakemelding fra D4 vurderes og tas videre med i detaljprosjektet (tentativ oppstart 2023).</p>	Info		